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Abstract (en)
[origin: WO9012927A1] The wall (10) for steep slopes consists of troughed components (12), the side walls (22.1, 22.2) of which have vertical
engagement grooves (30.1, 30.2) into which the engagement pins (33) of separately manufactured surrounding beams (14) are introduced. Around
the beams (14) are wrapped mineral fabric webs (15) pulled out fairly horizontally at the rear into the earth. Other troughed components (12.2) are
placed on the side walls (22.1, 22.2) of troughed components (12.1) arranged in the space between intermediate regions (24). Ground beams (16)
may be inserted beneath them at the rear. Upper closing beams (17) may be fitted with earth support flanges (69).

Abstract (fr)
Un mur (10) de soutènement d'escarpements comprend des éléments en auge (12) dont les parois latérales (22.1, 22.2) sont pourvues de rainures
verticales d'accrochage (30.1, 30.2) dans lesquelles sont insérées des chevilles d'accrochage (33) de poutres d'encerclement (14) fabriquées
séparément. Des bandes (15) d'un tissu minéral enroulées autour des poutres d'encerclement (14) s'étendent horizontalement en arrière, pénétrant
dans le sol. Des éléments en auge supplémentaires (12.2) sont posés sur les parois latérales (22.1, 22.2) d'éléments en auge séparés par des
écartements intermédiaires (24). Des poutres (16) de support dans le sol peuvent être posées sous ces éléments en auge supplémentaires, derrière
ceux-ci. Des poutres supérieures de recouvrement (17) peuvent comprendre des branches de soutènement (69).
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